
Referat fra bestyrelsesmøde Faaborg Sejlklub d. 15.05.23  
 

1. Punkter til drøftelse og eventuelt beslutning 

1.a Forretningsorden - Theresa har sammenskrevet et udkast til forretningsorden med inspiration fra 

Vallensbæk og Virksund sejlklub, som var dem Henrik Tang Kristensen anbefalede. Hun har indføjet, 
hvordan vi gør tingene i dag, og gået lidt videre og skrevet hvordan hun kunne se at det kunne fungere med 

udvalgene i fremtiden - se medsendte bilag. Vi skal vurdere, om vi ønsker en forretningsorden og om dette 

udkast i så fald skal tilrettes? 
Udkast til forretningsplan blev gennemgået og tilrettet til nyt udkast, som der arbejdes videre med. 

Følgende tilføjes til årshjul: 

November måned - Hvert udvalg kommer med input til næste års budget.  
September måned – Dato for strategimøde fastsættes 

1.b Skal sejlklubben betale til brofonden for de 5 pladser ved broen, som sejlklubben benytter? 

Vi forsætter med den nuværende ordning hvor sejlklubbens materiel ligger uden beregning ved broen og på 

klubbens plads.    
1.c Evaluering af rengøring. 

Erik tager med til hus, bro og plads om vi skal lave store male/vedligeholdelse/rengøring/oprydning dag. 

Marianne sender kontrakt for nuværende rengøring til bestyrelsen, og dette tages op senere. 
1.g Fra årshjulet:  

Maj   

 Åbent hus i sejlklubben (hvilke afdelinger er med)  Ungdoms formand 

 Opkrævning for søsætning Hus-bro plads formand 

 Opkrævning af Broleje Hus-bro plads formand 

 Se efter om passive medlemmer er passive Alle udvalg 

Gennemgået og opgaver uddelegeret 

2. Formanden orienterer 
Vi har modtaget udkast til ny lejekontrakt på sejlklubbens areal, kommunen arbejder på den endelige 

lejekontrakt.  

3. Økonomi Jesper orienterer 
Orientering fra møde med ny kasserer og revisor. 

Sponsoraftalen med OK, er oppe at køre. 

4. Hjemmeside og Sejlerskole Sune orienterer 

Sejlerskolen har mistet en motor, som er tabt på fjorden. Der indkøbes ny  

5. Hus, bro og plads Erik orienterer. 

Plads 2 er udlejet som sommerplads i denne sæson. 

6. Kapsejlads Søren orienterer  
Intet nyt 

7. Aktivitetsudvalg Theresa orienterer  

Intet nyt 

8. Ungdomsudvalg Marianne orienterer 

Kick off løb forløb mega godt. Der var 75 deltagere og vi havde fået 5000kr i tilskud fra Riise Sparekasse til 

snack og frokost. Stor succes og masser af positive tilbagemeldinger. Vi har modtaget 27.000kr + 10 nye 

redningsveste til afholdelse af en intro-dag fra Hempel Fonden. 

9. 60+ Carsten orienterer 

Intet nyt 

10. Evt. 

 
 



 


